

心理学报(Xinli Xuebao)

ACTA PSYCHOLOGICA SINICA

第51卷第9期

2019年9月出版

目 次

研究报告

中文词间词和词内词预视加工的差异:词间阴影的作用			
	郑玉玮	张颖靓	崔 磊 (969)
感觉记忆中含语义对象的视觉表征	… 胡晶晶	徐昊骙	曹立人 (982)
羞耻情绪对欺骗行为的影响: 自我控制的作用			
	简增郸	杜晓明	傅小兰 (992)
社会互动视角下人际公平形成的脑机制	·张如倩	刘洁琼	李先春 (1007)
视觉正常的自闭症儿童双眼注视点间距的特点及其意义高世欢	陈顺森	苏彦捷	林彩云 (1018)
3 岁幼儿的二级观点采择及合作互动的影响	·金心怡	周冰欣	孟 斐 (1028)
侗歌经验对侗族中学生执行功能的影响王 婷	植凤英	陆禹同	张积家 (1040)
让自适应测验更知人善选——基于推荐系统的选题策略		王璞珏	刘红云 (1057)
THAL A			
理论与史			
"操作性定义"和"证伪标准"不足以为心理学奠基	·舒跃育	石莹波	袁 彦 (1068)



投稿请登录编辑部网站 http://journal.psych.ac.cn

ACTA PSYCHOLOGICA SINICA

Volume 51, Number 9

September, 2019

CONTENTS

Reports of Empirical Studies
Preview processing of between words and within words in Chinese reading: No word highlighting effect
GUAN Yiyun; SONG Xini; ZHENG Yuwei; ZHANG Yingliang; CUI Lei (981)
Visual representation of items with semantic information in sensory memory
The influence of shame on deceptive behavior: The role of self-control
······FAN Wei; REN Mengmeng; XIAO Junze; JIAN Zengdan; DU Xiaoming; FU Xiaolan (1005)
Neural mechanisms of fairness formation in the perspective of social interactions
Characteristics and significance of binocular point of regard in children with autism having normal vision
GAO Shihuan; CHEN Shunsen; SU Yanjie; LIN Caiyun (1027)
Level 2 visual perspective-taking at age 3 and the corresponding effect of cooperation
JIN Xinyi; ZHOU Bingxin; MENG Fei (1038)
Effect of Dong Chorus on the executive function of Dong high school students
WANG Ting; ZHI Fengying; LU Yutong; ZHANG Jijia (1056)
Make adaptive testing know examinees better: The item selection strategies based on recommender systems
WANG Pujue; LIU Hongyun (1066)
Theory and History of Psychology
An "operational definition" and a "falsifiability criterion" are not sufficient to lay the foundation for scientific
psychology SHI Yingbo; YUAN Yan (1078)

Online submission please visit http://journal.psych.ac.cn